
Refarat  FAU-møte Flekkerøy skole 
 
Tid: Torsdag 24. april 2025 kl. 17.15-18.45 
Sted:    Skoleadm. fløyen 
Tilstede: Cecilie Brambani (1. trinn), Morten Mattingsdal (2. trinn), Kathrine Aas (3. 
trinn), Ivan Olsen (4. trinn), Trond Schjetne (5. trinn), Hallgeir Angel (6. trinn), Kjetil 
Kjellevik Olsen (7. trinn), Eldbjørg Dahl (leder). 
 
 
 
Saker 
Nr Sak 

6 -24/25 Saker fra rektor og SU 
 

- 17. mai feiringen. Ref. sak om konflikter med vannspruting. Hva kan 
vi gjøre av tiltak som er med på å skape en god 17. mai for alle trinn 
og lærere? 
 
Foreldrekontakter vil dele info på hvert trinn sine kanaler om 
oppfordring til ikke å kaste vann. Brev fra rektor og FAU leder deles 
med alle - også med ungdomsskolen. Dele på Flekkerøysiden på 
FB. 17. mai komiteen vil også sende ut informasjon bredt om hvor 
toget går og hvordan vi opptrer for best mulig opplevelse for alle. 
 
 
 
 

 

12-24/25 Trafikksikkerhetsarbeid i Kristiansand kommune 
 
Status forslag om trafikkdag ifm refleksdagen fra SU og tiltak på veien videre. 
Følges videre høsten 2025 av FAU. Relevant å ta opp saken om 
elsparkesykler i denne sammenheng. 
 
   

13 - 24/25 Temakveld med foresatte  
 
- om hva og når? 
 
FAU inviterer til temakveld torsdag 8. mai. kl. 18.00 - 19.00 for 1.- 4. trinn. 
kl. 19.30 - 20.30 for 5. - 7. trinn. Deles i to seksjoner pga. 
kapasitetsproblemer i salen. Foreldrenettverk etterpå på hvert trinn. 
Foreldrerepr. har ansvar her sammen med varaer. 
 
 
 
  

  
Eventuelt 
 

- Bruk av elsparkesykler. Flere trafikkfarlige situasjoner.   
FAU mener det ikke er ok med elsparkesykkel til og fra skolen. Vi 
minner om 12 årsgrense. Vi vil ha tilbakemelding på om 
elsparkesykler er problematisk. 



 
 

- Skyss til svømming. Buss som ikke har kapasitet til alle barna. Hva 
gjør skolen når dette skjer? Hvorfor skjer det og hvordan håndterer 
skoen det? Bussen kjører med for mange barn. Det har skjedd at 
barna sitter på fanget til hverandre uten belte.  FAU tar dette opp 
med rektor.  

- Det er et ønske om mindre klasser. Vil trinnskolen bestå - eller er det 
fremtidsutsikter for endring? Det er et sterkt inntrykk av at foreldre 
ønsker endring og bort fra trinnskole. FAU tar dette opp med rektor.  

 

  

  

  

 
Ref. Eldbjørg Dahl  


